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Motie: Neem onderwijs- en andere behoeften van de wijk mee in ontwikkeling Kamperpoort

De gemeenteraad van Zwolle in vergadering bijeen op 29 juni 2020;

constaterende dat;

- de wijk Kamerpoort niet beschikt over een eigen basisschool;
- het buurtcentum in Kamperpoort verouderd is;
- de ontwikkeling van de IJsselhallenlocatie kansen biedt voor nieuwe impulsen voor de wijk;
- ontwikkelingen van grote woningbouwlocaties invloed heeft op de onderwijsbehoefte in een 

wijk.
- de druk op de dichtstbijzijnde basisschool, de Parkschool, groot is als het gaat om 

leerlingenaantallen;

overwegende dat;

- het IHP de ambitie uitspreekt voor het verbinden van buurten met scholen;
- het college onderwijshuisvesting aan de hand van brede verkenningen verder wil concretiseren 

zodat scholen steeds meer een integrale plek in de samenleving krijgen.
- wijkbewoners van Kamperpoort aangeven behoefte te hebben aan meer verbinding;
- Inspelen op behoeften van de wijk kan bijdragen aan het vergroten van de verbinding;

roept het college op;

- bij de planvorming voor de ontwikkeling van de IJsselhallenlocatie een brede verkenning zoals 
bedoeld in het IHP uit te voeren;

- bij toekomstige ontwikkelingen van grote woningbouwlocaties rekening te houden met het 
effect op de onderwijsbehoefte van de wijk;

en gaat over tot de orde van de dag.
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